

Date: 28 January 2021

SUB: Subject: Disclosure of the decisions taken at the Board of Directors Meeting held on 28 January 2021

The Board of Directors (the **Board**) of Oman Arab Bank SAOG (the **Bank**) at its meeting held on 28th January 2021 has approved the annual audited results for the year ended 31December2020.

1. Financial Results:

The Bank has reported a net profit after tax of RO 14.17 Million in 2020 compared to a net profit after tax of RO 32.6 M in 2019.

The financial statements are subject to approval by the Central Bank of Oman and by the Shareholders.

2. Dividends:

The Board recommended 5 percent cash dividend to be distributed to the Shareholders for the year ended 2020.

The proposed dividend is subject to the approval of CBO and subsequently the Shareholders of the Bank at the Annual General Meeting proposed to be held on 28 March 2021.

The Bank shall publish the complete set of its financial statements on or before 31 January 202l.

التاريخ: 28 يناير 2021

الموضوع: الموضوع: الإفضاح عن القرارات التى اتخاذها مجلس الإدارة في اجتماعه بتاريخ 28 يناير 2021

عقد مجلس إدارة بنك عمان العربي ش.م.ع.ع (البنك) اجتماعه بتاريخ 28 يناير 2021 حيث وافق على النتائج المالية السنوية المدققة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2020.

1- النتائج المالية:

حقق البنك صافي ارباح بلغت 14.17 مليون ريال عماني بعد الضرائب للعام 2019. وفي المقابل بلغت في عام 2019 صافي ارباح البنك 32.6 مليون ريال عماني بعد الضرائب.

تخضع البيانات المالية لموافقة البنك المركزي العماني و مساهمي البنك.

2- توزيعات الارباح:

وأوصىي المجلس بتوزيع أرباح نقدية بنسبة 5٪ على المساهمين عن السنة المالية المنتهية في 2020

تخضع توزيعات الارباح الموصى بها من قبل مجلس الإدارة لموافقة البنك المركزي العماني و موافقة مساهمي البنك في اجتماع الجمعية العمومية المزمع عقدها في 28 مارس2021.

كما ان البنك سيقوم بنشر المجموعة الكاملة للبيانات المالية قبل أو في 31 يناير 2021.

و تفضلوا بقبول فائق الاحترام و التقدير.

Sincerely,



رشاد المسافر الرئيس التنفيذي Rashad Al Musafir Chief Executive Officer